
Styremøte 
Hovedstyre i Spanskrøret 2025 

________________________________________________________________________ 
 

 

Dato: 05.02 

Sted: Kontoret 

Ordstyrer: Hanna 

Referent: Unn 

Tilstede: Hanna, Unn, Helene, Malene, Henrik, Synne og Gina 

Fraværende: Mats, Oskar, Fredrik.  

Oppsummering 
 

Kakebaker/ snacks og kaffekoker ansvarlig 
 

- Hanna 

                  

Runde rundt bordet 
 

Hvem  Kommentar 

Fredrik ikke tilstede  

Hanna Vært hjemme, Litt på byen, karaoke, øvinger og drit  

Oskar ikke tilstede  

Unn karaoke, lest om edderkopper og limt inn bilder thats it , 
middag med kollektivet.  

 

Helene Holt første konfekurs, søte barn, i motsetning til sist har 
fått lov å henge opp gardinstang i leiligheten. godt.  

sus? 

Malene Jobbet, jobbet, jobbet…. skole… nei, 
sammarbeidsvideoer vært hos kjæresten leeeeenge, 
klare chinup WOW 

 

Mats ikke tilstede   

Henrik Vært på jobb, begynt i ny barnehage for storebarn :)) 
Mye snott. Knust Maren i chandelier. stolt 

 



Synne Tok en seig bit. karaoke. middag med kollektivet, det 
var kos, unn var med. Nok skole. en buldringsss. 
Ødelagte noe på jobb… ikke gøy. 1500000000 kr bilde. 
ikke sagt til kunstneren. 

ååååååneiiiiiii, 
smell 

Gina Syk…Frisk? Sett forelesning som hun gikk glipp av i 
praksis. Kranglet om vasking med kollektivet. ELSKER 
rester i vasken BOOM 

boom  

 

 
 
 
Oppdatering rundt vervarbeid 

 
 

Hvem  Kommentar 

Fredrik Har hatt linjeledermøte og ordna med mails Topp 

Hanna Møte med EPVU, sendt mail om opptaksturen, 
oppdatert angående eksterne arrangement, fikset siste 
på styrebildene, mailet div.  

Jippi 

Oskar div økonomi, ikke gitt unn penger tilbake Ikkeno… 

Unn Ryddet litt på kont og NV kjøkken :)) Jeg holdt første 
komitèmøte igår- Vi har lagt gode planer for kontoret! 
;))) Søkt om midler til kaffe og vaffler en dag i måneden 
på kont (må samkjøres med NV gangen). Vært på 
IE-møte.  

Digg med rene 
rom. hvordan 

vaskes 
vannkoker? 

Hermann har 
tips? 

Helene Sendt søknad til IE. Mail og sånt! Møte etter Åre. Jippi 

Malene Planlagt komitémøte, opprettholdt domene, plugins osv, 
oppdatert nettsiden; styret siden, tillitsvalgt siden og 
avviksskjema 

Jippi, smart gurl 

Mats Holdt første komitemøte for å planlegge 1. Utgave og 
generelt semesteret. Valgt en sensursjef/pseudo 
nestleder. Godt i gang til å få gjennomført en nydelig 
“Redaksjonen tester” spalte. Jeg tror vi bør greie å få til 
noe i podcastgruppen gjennom semesteret (Seier!!) 

Jøss dette blir 
topp! 

Henrik Byndt å søke om støtte. Hatt komitemøte  “Byndt”? Kjekt 
møte 

Synne Hatt første arrkommøte. Sett etter lokale til julebordet. 
Møte med Erudio om vårfest. Sendt mail til ulike lokaler. 
Sendt mail til SALT om silent disco. Arrangert karaoke 
og bedt om betaling. Ordnet langt stopp med bussen til 
Åre, promotert Åre, laget Åreknuter. Hatt møte med MiT 

Jippi flinkisss. 
Leter etter sted 
å ha julebord. 
ALLEREDEEE 

WOW. Salty 



og CaF X2, om vors vs vors. Fått svar fra ie om penger 
så vi kan booke ny gratis kino. Begynt oversikt om hva 
vi trenger penger til. 

stabb… 

Gina Hatt første møte med komiteen, hvor vi har lagt en 
slags plan for hele fadderuka. Jeg har ansvarsfordelt så 
jeg “bare” sitter igjen med å søke om støtte og sende 
mails. Har også hatt møte med Irgens hvor han satt å 
yappa i 1 time. Snakka med Chris om HMS-kurs. 
Snakka med erudio om lektorlekene.  

Jippii møte 
Whoho 

fadderuke! Alle 
har fått ansvar. 
< IRGENS 3 

 
 

Ris/ros 
           

Hvem R(i/o)ses for hva 

Synne Ros for å komme med vann på romma under karaoke 

Unn Ros for å være stedfortreder på IE-møte på kortvarsel 

Hanna Ros for å hoste vors til sosialt 

  

  

 
 
 
 
 

Spanks 

 

Hvem har 
sendt inn 

Hvem skal få 
spank Grunnlag for spank Tas den? 

Hanna Mats 
Legge inn en åpenbar spank i ris og ros 
feltet. neste gang 

Oskar Mats 
Utpressing i sammenheng med intervju i 
Åre neste gang 

Fredrik Malene, Henrik, 
Synne 

Ikke melde seg på Naborevyen innen 
helgen neste gang 

Fredrik Hanna og Oskar Ikke betale for minigolf nei  

Oskar Unn Glemt første betaling i Åre neste gang 



Gina Fredrik 
For å skrive feil dato på årsmøte 
arrangement på facebook 

neste gang 
 

Henrik Hanna 
For å være frekk mot meg men snill mot 
Gina, ved forsentkomming 
(kjønnsdiskriminering) 

nei 

Fredrik Mats 
For å ikke se meg på bussen 
(dobbeltspank?) neste gang 

Helene Mats For å ikke svare i hotseat neste gang 

Henrik Helene Spank for å stave Mats feil trekkes 

Unn Synne For å ikke ha lastet ned Discord ja 

Mats Henrik Spank for å se på klokken under hotseat neste gang  

Hanna Unn For å bryte blærespreng Ja 

Gina Oskar For å si “fordi jeg ikke liker deg” neste gang 

Gina Henrik For å bryte blærespreng Ja 

Henrik Malene, Unn, 
Synne, Helene 

For å ikke være sosial under minigolfen, 
men heller stå i trappen og gossipe Nei 

Fredrik Hanna For å prøve å slå meg på tissen neste gang 

Fredrik Hanna For å bryte blærespreng ja 

Hanna Malene og Henrik For å dra tidlig fra sosial kveld trekkes 

Henrik Alle Som havnet bak meg i spillet til slutt neste gang 

Henrik Oskar For å ikke møte til avtalt tid neste gang 

Henrik Oskar For å glemme styrebånd neste gang 

    

 
 

Styrets forslagskasse 

 

Hva Hva har kommet inn? 



Bongzilla  

Hei, jeg er et veldig aktivt medlem i spanskrøret. Men det er noe 
jeg savner, noe som studie hverdagen bedre. Dette hadde vært  
en super invistering for alle spesielt arrkom og idkom for rask 
hydrering under kampen. Derfor ønsker jeg meg en bongzilla!  

  

 
 
 

Saker <33 

 
 

Sak 1:  Ski VM Innmelder: Fredrik 
Tid: 5min 

Bakgrunn 
Det har blitt spurt av noen medlemmer om vi kan lage et privat 
arrangement for kun spanskrøret folk. Skal vi dette eller samarbeid 
med NV-gangen? 

Diskusjon 
Grille under 5 mila. Dra opp på studentcampen, men vil vi sammarbeide med bål grillings ovs.? 
Fordel med NV: Mange folk. Fordel med bare spanky: Mer kontroll, men trenger styret i ryggen 
100% Folk tar med grillmat selv? 

Konklusjon 8. Mars: Vi vil være alene, alle i styret hjelper. 

Handlingsplan Synne søker støtte 

 
 

 

Sak 3:  Emil 5år + div jub Innmelder: Fredrik  
Tid: 5min 

Bakgrunn 
Emil blir 5 år! 
 

Sak 2:  Folk til årsmøte Innmelder: Fredrik 
Tid: 5min 

Bakgrunn 
Har vi fått folk til å stille opp? 
- 
Hvis ikke så sender jeg mld til erudio og salt 

Diskusjon 
Tellekorps: Anine Krokan pluss en til 
Referent: ? 
Ordstyrer:Fredrik fikser en som kan det 

Konklusjon 18. Februar: Anine Krokan 

Handlingsplan Helene hører og vi andre også 



Revyer er gøy vi har blitt invitert til et par  

Diskusjon Vi er invitert på mange jub og revyer, hva vil vi? 
 

Konklusjon  

Handlingsplan  

 
 

Sak 4:  Opptakstur dato 
Innmelder: 
Fredrik/Hanna 
Tid: 10 min 

Bakgrunn 

Vi trenger en dato til opptaksturen!  
Har hørt med Kristina angående 3. klasse/praksisundervisning. Det er 
mulig en temadag en fredag, men de kunne ikke si hvilken fredag 
det blir.  

Diskusjon 
Immball: 13.september  
Tur med idkom: 5-7 sept 
Det må ikke kræsje med ped og praksis. 

Konklusjon Fredag 19. sept 

Handlingsplan finne ut om det passer 

 
 

Sak 5:  Bildebok til Erudio jub og status på jub Innmelder: Fredrik 
Tid: 5min 

Bakgrunn Hvor mange plasser har vi fått? Vi må fylle på bildeboken! 

Diskusjon 

10 plasser, alle kan! Bildebok: Fylle med bildebok 
 
Hanna har Gaveidè 
 
lørdag 22 mars 2025 

Konklusjon Kjøp billett 

Handlingsplan Finner gave, fylle bok 

 
 

Sak 6:  Påskerenn? Innmelder: Henrik 
Tid: 5min 

Bakgrunn 
Blitt snakk om påskerenn i mars. Eivind og Veslemøy va gira på å 
hjelpe. Kan/har søkt om støtte til mat 

Diskusjon Påskerenn, søke om støtte til mat. Dersom vi har engangsgrill bruker vi det, dersom ikke  

Konklusjon Sent i mars 

Handlingsplan Unn og Helene fikser kostnadsestimat, Henrik søker. Iddkom og arrkom arrangerer felles.  



 
 

Sak 7:  App for arrangementer 
Innmelder: 
Synne 
Tid: 5 min 

Bakgrunn 
Connect har laget en app så studenter enkelt får med seg ulike 
arrangementer, også av linjeforeningen. Noen tanker? Bør Malene 
være med? 

Diskusjon Høres smud ut, vil ha med noen! Malene kan bli med å være et par ører 

Konklusjon Synne og Malene er med på møte 

 

Sak 8: Naborevyen standplass  Innmelder: Hanna 
Tid: 5 min 

Bakgrunn 

Teo sendte meg en mail:  
Hei! 
 
Ville det vært mulig for naborevyen å stå på stand utenfor 
spanskrøret-kontoret i uke 7 og 8 for å reklamere om revyen vår? 
Vi har noen tidligere år slitt med å få standplass, men har fått det til 
fint utenfor linjeforenings-kontorene i NV-gangen.  
 
Det er forståelig om vi kanskje ikke får plass alle 10 dagene, men vi 
hadde satt stor pris på å kunne stå der så mye som mulig . 
 
 
Jeg ser ikke noe problem i dette, hva tenker dere? Det er 
snakk om neste uke og uka etter der.  

Diskusjon Kjør på si ja! kanskje noe digg :))) 

Konklusjon Hanna sender mail til Teo om at de får alle dager.  

 
 
 
 

Sak 9: EPVU Innmelder: Hanna 
Tid: 10 min 

Bakgrunn 

Hadde møte med EPVU her er recap: 
- Selve uka er uke 14 og vi har søndag den 6.april. 

Spanskrøret skal arrangere søndagsbad og jeg har 
tenkt å sende en mail til havet om de kan sponse oss litt 
så vi kanskje får til badstue og bading.  
 

- Har vi noen i linjeforeningen vår som driver med design 
og kan lage noen bilder for de 7 dagene som er? 
(epvu.no) 



- Vi må bleste det til spanskrøret og oppfordre alle til å 
komme på de ulike arrangementene.  

- sett av dagen i kalenderen de som kan og vil! 

Diskusjon 
Bål, korsvika bading. Hvis ikke havet 
Det skal blæstes, få med spankyy 

Konklusjon Ikke ha arrangementer uke 14 

 
 

Sak 10: Premie til Åre Innmelder Synne 
Tid: 2 min 

Bakgrunn 
Kan vi bruke kontgodteriet til premie til Åreknute og vors vs vors? 
I tillegg til bong? 
Kan vi også bruke overskudd fra karaoken til å betale ny premie? 

Diskusjon Absolutt, bong på kont :))) Trenger gode premier for at folk skal delta. Synne spør Oskar 

Konklusjon Synne spør oskar 

 
 
 

Sak 11:  Hybel til Hybel Innmelder: Gina 
Tid: 5min 

Bakgrunn 
Etter første møte har vi blitt enige om at vi også vil ha Hybel til hybel 
i fadderuka. Hybelene var vel dedikert til komiteene og 
undergruppene i fjor. Hvordan blir dette planlagt? 

Diskusjon Jippi undergruppene 

Konklusjon  

Handlingsplan Gina fikser 

 
 

Sak 12: Hva som ble snakket om på IE møte kjapt oppsummert Innmelder: Unn 
Tid: 5 min 

Bakgrunn 

1. Opptak 
2. Fyll og fanteri + ros 
3. Innvekslingsstudenter (ikke relevant for oss) 
4. Velferdsmidler IE 
5. Synliggjøring av ITVer 
6. Bedre oppfølging med instituttene 

Diskusjon  

Konklusjon  

 
 



Sak og/eller navn Konklusjon   

Silent disco Skal vi kjøpe billetter på samf?  

Julebord 31.? 
Studenterhytten, Nardo klubbhus 
Under 10 000 kr. Skru opp bilettprisen på alt annet? Nyttårsbord? 

  

  

  

 
 
 

Handlingsplan videre 
 

Saksnr. + Navn Handlingsplan 

Sak 1:  Ski VM Synne søker støtte 

Sak 2:  Folk til 
årsmøte 

Helene hører og vi andre også 

Sak 4:  Opptakstur 
dato 

finne ut om det passer 

Sak 5:  Bildebok til 
Erudio jub og status 
på jub 

Finner gave, fylle bok 
 

Sak 6:  Påskerenn? 
Unn og Helene fikser kostnadsestimat, Henrik søker. Iddkom og arrkom arrangerer 
felles.  

Sak 7:  App for 
arrangementer 

Synne og Malene er med på møte 

Sak 8: Naborevyen 
standplass  

Hanna sender mail til Teo om at de får alle dager.  

Sak 9: EPVU Ikke ha arrangementer uke 14 

Sak 10: Premie til 
Åre 

Synne spør oskar 

Sak 11:  Hybel til 
Hybel 

Gina fikser 

Sak 12: silent disco Synne fikser mulige billetter.  



Sak 13: Julebord  Vi ser alle etter lokaler under 10k. mulig at vi må skru opp priser på alt annet ila høsten  

 
 
 
 

Møtekritikk 
 

● NSTR 
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